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Verslag       sept. 2014 
 
Raad van Bestuur Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 24-9-2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_140924 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 24 09 2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Leo De Houwer, Erwin Druyts, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Kurt Persegael, Wilfried 
Sylverans, Johnny Verachtert, Geert Van Autenboer, Ludo Van der Veken Vic Schuer, Laure Aerts, Hannes Anaf, Rita 
Beyens 
 
Verontschuldigd: Rudi Debondt, Tim Stas, Heidi De Beckker, Kathleen Hermans, Jan Schoeters, Luc Devolder 
 
Afwezig: Ronny Ceusters, Steven Huynen 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’20 08 2014’’ (ES) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

2.  Goedkeuring adviezen TSR_2014-04 en TSR_2014-05 

TSR_2014/04: ‘Planning en agendavoorstellen bijeenkomst beheerscommissie sportinfrastructuur’ 
- Er is een datum geprikt voor het beheersorgaan van de sport (9-10-2014), voorstel agendapunten 

sportraad wordt doorgegeven. 

- Vraag om de vergaderingen van het beheersorgaan op vaste momenten/jaar te plannen. 

- Advies wordt goedgekeurd 

TSR_2014/05: ‘Jaarlijks verslag 2013, Turnhout aan Bloso’ 
- Hoeft niet apart geagendeerd te worden op het schepencollege, maar de vraag om dit mee te nemen 

in de uitwerking van het bestuursakkoord. 

- Advies wordt goedgekeurd 

3.  Brainstormsessie ‘uitwerking nieuw bestuursakkoord m.b.t. sport’ 

Sportraad wil zich engageren om mee na te denken over de specifieke uitwerking van het nieuwe bestuursakkoord op 

sportgebied. Een eerste aanzet is reeds gegeven in het advies TSR_2013/08 waarin een advies is gegeven over het 

meerjarenplan. 

De nieuwe bestuursploeg van de stad heeft een nieuw bestuursakkoord gemaakt. Het bestuursakkoord geeft de 

krijtlijnen en de prioriteiten weer waarop het bestuur inzet. Het is een bestuursakkoord uitgaande van de noden en 

kansen die er in onze stad zijn. Het straalt realistische ambitie uit en houdt tegelijk rekening met de moeilijke financiële 

en economische situatie. 

Het is de bedoeling om de strategische prioriteiten, naast het regulier beleid, vertaald in de beleid- en beheercyclus 

(BBC) om te zetten in: 

- Beleidsdoelstellingen 

- Beleidseffecten 

- Actieplannen 

- Acties. 

De planning is om dit jaar een vertaling naar specifieke acties uit te werken en in uitvoering te brengen. 
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De sportraad zal binnen een werkgroep een advies voorbereiden. 

Ter info: 

Zaken die zeker zullen opgenomen worden in de uitvoering van het beleidsplan: 

- Niet snoeien in subsidies naar verenigingen. 

- Samen stad maken; stad Turnhout gaat minder zelf doen, maar zal eerder faciliterend werken. 

- We moeten als stad meer werken rond de armoede en verkleuring in de stad. 

- Sport is zeker een partner om te werken rond diversiteit. 

- De dossiers TURNOVA en het ZWEMBAD zullen prioritair behandeld worden. 

De volgende 5 peilers werden door de sportdienst naar voor gebracht/ 

Een beweeg- en sportcultuur creëren in de stad. 

PEILER 1: 

Sportinfrastructuur ter beschikking te stellen aan verenigingen, verenigden en individuele burgers 

PEILER 2: 

Inzetten op alternatieve sport- en belevingsinfrastructuur. 

PEILER 3: 

Door het aanbieden van sport- en bewegingsactiviteiten voor verschillende leeftijdscategorieën, verschillende 

doelgroepen en op verschillende momenten 

PEILER 4: 

Door het organiseren van (belevings-)evenementen 

PEILER 5: 
Door sportverenigingen – de plaats waar levenslang sporten mogelijk is – te ondersteunen 
 

Vraag om volgende sportraadvergadering de uitwerking van het bestuursakkoord opnieuw te agenderen om een stand 
van zaken te geven.  

4. Evaluatie infosessies subsidies voor sportverenigingen 

Er waren 2 infosessies gepland op donderdag 18 en maandag 22 september 2014. 

Tijdens de eerste sessie was er een goede opkomt. Er namen 12 verenigingen deel (in totaal 19 personen); duikschool 

argos, buitengewoon sporten, S-sport Jozef Wauters, White Caps, Hakko Denshi Ryu, VST lions, Katena wielerclub, 

Recreas gehandicaptensport, KTSK Hand in Hand voetbalclub, karateclub Ikkan Turnhout, de Merodeschutters en BBC 

T&T Turnhout. 

 

Voor 22-09 was er slechts 1 inschrijving, hierdoor werd deze sessie geannuleerd. De sportclubs met vragen werden 

persoonlijk op de sportdienst verder geholpen (FC Turnhout, JayBees dancers vzw en Muylenberg sport).  

  

De deelnemers waren enthousiast en kregen antwoorden op hun – soms zeer specifieke - vragen. Op basis van de 

infosessie werden er nog kleine aanpassingen gedaan in het aanvraagformulier (excel). Het nieuwe aanvraagdossier 

(update Excel) werd naar alle sportverenigingen gemaild en aangepast op de website. 

 

Timing subsidiedossiers sportverenigingen: (2014) 

- 1 okt:   herinnering clubs per mail om hun subsidie-aanvraag in te dienen 

Bezorg sportraad lijst van clubs die nog niet ingediend hebben 

- 10 okt:   deadline indienen subsidiedossiers 

- 10 okt – 14 nov:  verwerken subsidiedossiers 

- 1-14 nov:  extra werkgroep subsidies (om mogelijke pijnpunten te bespreken) 

- 14-30 nov:  werkgroep subsidies (definitief voorstel klaarmaken voor 

sportraadvergadering) 

- 3 dec:   advies sportraad 

- 4 of 11 dec:  goedkeuring schepencollege 

- Voor 31 december: uitbetaling subsidiedossiers 
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5. Schepenkwartier 

Stavaza zwembad: 

Timing: (onder voorbehoud) 
- Er is juli-aug 2014 een ontwerpbestek opgemaakt, ligt voor ter goedkeuring op het schepencollege 

- Oktober 2014: ontwerpbestek klaar ter goedkeuring door het AGB & ontwerpbestek wordt aan de 

verschillende partners voorgelegd in dialoog & te bespreken tijdens het beheersorgaan 

- Okt/dec 2014: uitwerking en versturen prijsvragen. 

- Begin 2015: toewijzing bestek 

 
Wat is zeker in het concept opgenomen? 

- 25m bad en instructiebad, stad stelt in het bestek dat er uren ter beschikking gesteld moeten worden 

voor scholen en clubs. Het is aan te bevelen om de waterclubs voorafgaandelijk te horen. 

Vragen zwemclub: 
- In hoeverre worden de gebruikers (clubs) betrokken in het proces? (naar keuze constructie, naar 

invulling zwembad, …) 

Vraag van de zwemclub is om in de vooropgestelde timing ook overleg met de clubs in te plannen. Dat is nodig om de 
ouders/zwemmers te blijven motiveren. 
 
Gevolg Vlaams regeerakkoord op de Vlaamse beleidsprioriteiten sport: 
Er zijn geruchten in de wandelgangen dat Vlaanderen in navolging van het Vlaams regeerakkoord ook de gelden voor 
de beleidsprioriteiten gaat verminderen. Wordt van nabij opgevolgd. 
 
Sportregio Noorderkempen ILV: 
Dinsdag 30 september 2014 is het bijkomende Algemene Vergadering. Voorstel vanuit Turnhout is om een personeelslid 
vanuit Turnhout ter beschikking te stellen van de sportregio NK. Vanuit de personeelsdienst wordt er een oproep gedaan 
voor interne mobilisatie.  
 
Host Town Programma Special Olympics: 
Is zeer goed verlopen en Special Olympics in het algemeen heeft veel media aandacht gekregen. Jammer dat Turnhout 
zelf weinig media aandacht kreeg.  
 

6. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

 

Uitnodigingen: 

- Za 4 okt: vechtsportgala (schouwburg de Warande – start 15u) 

Kaarten kosten 10 euro en de opbrengst van het vechtsportgala gaat naar een goed doel ( ’t 
Wijgje Turnhout). Kaarten kunnen op de sportdienst of in de Warande gekocht worden. 

- Za 11 okt: opening FRAC 

13.30u officiële opening, 14-17u sportinitiaties en andere activiteiten, 19.30-22u speurtocht 
(nacht van de duisternis) 

- Za 18 okt: vrijwilligersfeest stad Turnhout 

Schrijf je nog snel in!!! 

- Di 27 januari 2015: Algemene vergadering Sportraad 

- Vr 6 februari 2015: Kampioenenviering 

 

Laure:  



4/ 

 
- Vraag van webredacteur om het UiT-magazine te mogen toelichten op de sportraadvergadering: OK 

(feedback of toelichting)? 

- Kampioenenviering  vraag aan de werkgroep om het reglement te herbekijken (ifv het aantal 

kampioenen)? 

Geert: 
- KST heeft momenteel zwemwater in 3 zwembaden: Eindhoven, Baarle Nassau en Antwerpen. Het 

vraagt veel inspanningen van ouders en zwemmers.  

Ludo: 
- ATAC heeft facturen ontvangen van KV Turnhout. ATAC was verrast omdat het rekeningnummer plots 

veranderd was. Erik is op de hoogte en vertelde dat ATAC zich geen zorgen moet maken, de rekening 

is wel degelijk van KV Turnhout. De reden van verandering is dat KV Turnhout van hoofdbank is 

veranderd. Het is niet ongewoon dat een club met meerdere banken werkt. Het is jammer dat door 

foute berichtgeving van de media insinuaties worden gemaakt ten nadelen van KVT. 

KVT ziet in dat het belangrijk is om goed en tijdig te communiceren over de afgelopen veranderingen 

in de club. Op dit moment wordt de club in snelheid gepakt met foute berichtgeving. De media schrikt 

er niet voor terug om zaken te schrijven die niet gezegd zijn en volledig uit de lucht gegrepen. Blijkbaar 

is het alleen belangrijk om kranten te verkopen. 

- Vraag of beheerscomité stadion nog samenkomt?  ja, is gepland 2 oktober 

Vic: 
- Nogmaals een oproep naar buitenterreinen petanque. Er zijn andere plaatsen in Turnhout waar het 

wel kan, waarom dan niet aan de Technico sporthal? 

Johnny: 
- Vraag van badmintonclub om de sporthal in orde te brengen, zeker nu de retributie verhoogt is. 

(propere sportvloer, lockers stuk, toezicht zaalwachter met open bureel). 

 
Einde vergadering: 21:30 uur 
 
Volgende vergadering: 22 10 2014 | 19.30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
 
 


